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НОВИ САД - Српска радикална странка је против учлањења Србије у Европску унију
(ЕУ), а за чвршћу сарадњу са Русијом, изјавио је Милорад Мирчић, потпредседник те
странке, гостујући у емисији "Један на један" Радио телевизије Војводине.

  

Он је такав став образложио тврдњом да је превисока цена коју је Србија платила за
добијање кандидатуре за чланство у Европској унији, рекавши да се ради о признању
Косова, дела своје територије који ће се, како је рекао, појављивати на регионалним
скуповима заједно са Србијом, као равноправан учесник.

  

Он је рекао да је идеја о учлањењу у ЕУ идеологија. По њему, идеолошко је то што
протагонисти идеје чланства Србије у ЕУ, слично као што су то чинили комунистички
идеолози, то представљају као решење свих проблема.

  

На питање како то да његова странка настојања за учлањење ЕУ назива идеологијом, а
приближавање Русији не, Мирчић је одговорио да се, када је о Русији реч, ради о
рационалном размишљању и о интересима. Своју тврдњу поткрепио је примером
пројекта изградње гасовода Јужни ток, чија реализација, како је рекао, треба да почне
до краја године.

  

"Економски интерес Србије је у Русији", рекао је он, додавши да, када је у питању
пољопривредна производња, са том земљом постоје повољни споразуми о извозу
производа, а да количине нису ограничене. То је, по Мирчићевом мишљењу, и прилика
да се, кроз руска улагања, развију прерађивачки капацитети и отвори значајан број
радних места.
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На опаску да је Европска значајна средства уложила у Србију, или дала бесповратно,
као и да се отварају могућности добијања нових средстава Мирчић је рекао да се не
ради о стварно повољним аранжманима и неповратним средствима, да тај новац долази
преко комерцијалних банака и да он, упркос тврдњама поверилаца, уствари, скупо кошта
и да је пут у дужничко ропство.

  

А на питање зашто још нема руског кредита од милијарду евра, или милијарду долара, за
унапређење железнице Мирчић одговара да је проблем у томе што Руси траже
конкретне пројекте, а да српске власти до сада ниједан пројекат нису доставиле.

  

(РТВ)
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